
Innspel/høyringssvar frå Samnanger kommune. 

 

 

1. Hvilke utfordringer mener dere kommunen vil stå overfor innenfor områdene  

forebygging, beredskap og sivile tjenester de neste årene? 

 

Det er nærliggjande å tenkje seg at ein del vil kunne omhandle hendingar knytt til ekstremvær kor 

t.d. straum/telefon/internett fell vekk. I tillegg er det aktuelt med utfordringar knytt til 

nettkriminalitet kor kommunegrenser vert mindre relevante.  

 

Det vil også vere eit behov knytt til responstid i samband med ulukker, valdshendingar m.m. I tillegg 

er me opptekne av at det skal vere synleg politi som har tilstrekkeleg med ressursar til å stikke innom 

ungdomsmiljøa for å gjere seg kjent med – og følge opp t.d. ruskriminalitet i si spede byrjing. 

 

Me tenkjer oss at miljøkriminalitet kan verte eit område som også må ha særleg merksemd framover. 

 

2. Er kommunen tilfreds med politiets bemanningsutvikling, tjenestestedstruktur  

og tjenestetilbud? Hvis ikke, hva er årsakene? 

 

Jamnt over er me nøgde med slik situasjonen er pr. no. I møter med politikontakt opplever meg å få 

eit bilete som tilseier at utfordringane stort sett vert godt handtert. Bekymringa vår er at få 

politiressursar (bilar/mannskap) dekkjer eit stort geografisk område. Dette utfordrar på responstid 

ved akutte hendingar. 

 

3. Både kommunen og politiet har ansvar for å sikre innbyggernes trygghet og gode tjenester. 

Hvordan kan polititjenestene og samarbeidet mellom kommunen, politiet og ev. andre lokale 

aktører som nabokommuner og fylket videreutvikles for å sikre dette? Hvilke ressurser ser 

kommunen for seg at de kan avsette til videreutvikling av samarbeidet om å sikre innbyggernes 

trygghet? 

 

Samnanger kommune må bli betre på å planlegge for eiga utvikling (planarbeid). Her må me nytte 

politiet som aktiv samarbeidspart i arbeidet med å skape det samfunnet me ynskjer oss. Slik kan me 

lage gode proaktive løysingar, og med det unngå dyre reparasjonar/opprettingar i ettertid. 

Politirådsmøta er sentrale i arbeidet, men også den jamnlege kontakten utover dette. 

 

I eit slikt planperspektiv er det nærliggande å tenkje seg at også frivilligheita og det organiserte lags- 

og organisasjonslivet kan spele ei viktig rolle i arbeidet med å trygge lokalsamfunnet vårt. Dette 

ansvaret vil naturlegvis falle på kommunen. 

 

 

4. Hva er ønsket utvikling når det gjelder tilgjengeligheten til politiets tjenester?  

- Via et tjenestested i politiet? 

- Via fysisk tilstedeværelse annet sted enn på et tjenestested? 

- Via fysisk oppmøte? 

- Via telefon? 

- Via internett? 

 

 



Bjørkheim sentrum vil vere i vekst i åra som kjem, noko som vil gje auke i både handel og busetnad i 

dette området. Me ser det som naturleg at politiet føl med på utviklinga, også i lys av eventuell betre 

tilgjenge for politiet sine tenester. For utvikling av andre område av politiet sine tenester i 

Samnanger vil me ha tett dialog med politikontakt og politiet elles, der me saman kan komme opp 

med forslag til tiltak om situasjonen skulle krevje det.   

 

5. Ønsker kommunen et nytt tjenestested i politiet? Hvis ja, kan kommunen tilby  

lokaler, for eksempel samlokalisering med andre kommunale tjenester? 

 

Sjå svar 4. 


